
 

Jaarverslag Oemoemenoe  
seizoen 2023 -2024  
 

 

Voorwoord  

 2023-2024 stond in het teken van verandering. Er zijn gedurende het jaar gesprekken geweest 

met en tussen leden over hoe de toekomst van de club eruit moet zien, over de problemen die we 

moeten overkomen en welke oplossingen er zijn. In het onderstaande schrijven presenteren het 

bestuur maar ook de commissies zelf het afgelopen jaar in het jaarverslag 2023-2024.   

Het bestuur wil iedereen bedanken die zich in heeft gezet om 2023-2024 een geweldig seizoen te 

maken en wij kijken uit om met jullie verder te gaan naar 2024-2025.   

 

Clubbreed 
 

Ledenadministratie en achterstallig contributie  

De ledenadministratie is inmiddels goed georganiseerd en de koppeling met de bank is verholpen. 

Afgelopen jaar hebben we te maken gehad met een groot aantal achterstallige contributies die 

moeilijk te achterhalen zijn. Door middel van een aantal club brede herinneringsacties, o.a. via de 

teammanagers van de betreffende leden was het openstaande post debiteuren gedaald van € 7.108 

naar € 1.898. Dit is een enorme verbetering maar we zijn nog steeds bezig met het achterhalen van 

de openstaande post.  

Ledengroei 

Per 1 oktober 2024 heeft EZRC Oemoemenoe 127 jeugd leden en 114 senioren dames, heren en 
overige leden. Dit zijn in totaal 242 leden. Tot nu toe hebben we een kleine groei gehad met 22 
leden. Opvallend is ook dit jaar weer de groei bij de jeugd. Gelukkig blijven we daar nog groeien en 
voor een mooie toekomst zullen we dit moeten volhouden. Hierbij is de hulp van alle vrijwilligers 
hard nodig en zeer gewaardeerd 

  
Website  

Op de valreep van het nieuwe seizoen is de nieuwe website online gegaan. Naast een volledig nieuw 

design kan deze website gemakkelijker door ons gevuld en bijgehouden worden. Zo wordt de agenda 

op de website gevuld vanuit Sportlyzer, komen de wedstrijduitslagen online en worden belangrijke 

stukken via de website gepubliceerd. Momenteel zitten we in fase 1 waarin enkel de basisfuncties 

draaien. Gedurende het komende seizoen zullen er meer functionaliteiten bijkomen zoals online 

aanmelden en betalingen doen.  



 

Nieuwe leverancier RugbyTotaal  

In 2024 hebben wij afscheid genomen van Canterbury als kledingleverancier. Na een aantal 

gesprekken gevoerd te hebben met diverse leveranciers heeft het bestuur besloten om verder te 

gaan met RugbyTotaal. Dit in Sassenheim gevestigde bedrijf werkt voornamelijk met het merk ‘Maori’ 

en zal de komende jaren de nieuwe kleding verzorgen.   

De Harde Leerschool 
De Harde Leerschool is een groot succes en wordt steeds populairder. Het aantal aanmeldingen blijft 
ieder jaar groeien, zo ook 2023 – 2024.  
Dankzij Nathalie Ansems en Phil Leck als trainer werden er in 2023 – 2024 50 deelnemers geholpen 
waarvan 60% na de Harde Leerschool werk heeft gevonden. Daarnaast zijn ook afgelopen jaar extra 
inkomsten voor de club gegenereerd en worden de kernwaarden van de sport en club succesvol 
uitgedragen.  
 
Nieuwe secretaris   

Tijdens de Financieel Algemene Ledenvergadering is Christian Sanderse toegetreden tot het bestuur.  

Commissies  
 

Technische commissie  

Heren 1 heeft een goed seizoen gedraaid met wisselend succes. In de eerste fase van de competitie 
werd de top 6 gehaald met een 5de plaats en de Champions poule werd verdient afgesloten met een 
4de plaats. 
 De instroom van jeugdspelers kan wederom als een succes worden beschouwd.  
Toch was er ook een redelijke zijinstroom van nieuwe spelers, maar door de oktober regel van de 
bond, zijn we er ook weer een aantal kwijt geraakt omdat ze niet mochten spelen. 
Met de huidige trainer willen we graag op lange termijn doorgaan, waardoor de doelstelling van 
terugkeer naar de ereklasse in de toekomst gehaald kan worden. 
 
Het opzetten van een eigen tweede team is niet gelukt, maar blijft een doelstelling voor de komende 
jaren. 
 
Het damesteam is zich blijven ontwikkelen in een stabiele groep die afgelopen seizoen handhaving in 
de 2de klasse veilig heeft gesteld. In het proces hebben ze wel een aantal spelers verloren door zware 
blessures.  
In de eerste fase van de competitie werd een 6de plaats gehaald. De stap naar boven was toch best 
zwaar. In de Degradatiepoule moest er gevochten worden tegen degradatie. 
Er werd uiteindelijk een verdiende 4de plaats gehaald 
 Ook hier kan de doorstroom van jeugdspeelsters als een succes worden beschouwd. 
 
De doelstelling is nog steeds om in alle categorieën een eigen team te hebben. Dat is nu gelukt met 
de Cubs. 
Met de doorstroom vanuit de TBM hopen we in de toekomst ook eigen teams bij de Junioren en 
Colts te realiseren.  
Het behalen van deze doelstelling is ook direct gelinkt aan het terugkeer van Heren 1 naar de 
ereklasse en het opzetten van Heren 2 in de toekomst. 
 



De Colts zijn in de Bowl 1ste fase op een 6de en laatste plaats geëindigd. 
Het team is door spelers tekort in de 2de fase uit de competitie gehaald. 
Het restant van de Colts hebben zich aangesloten bij de Heren. 
 
De Junioren zijn in de bowl 1ste fase op een nette 4de plaats geëindigd. In de 2de fase hebben ze een 
6de plaats gehaald. Hier is Rob Kuiper aan het einde van het seizoen gestopt als trainer. 
 
De Cubs zijn in de Shield 1ste fase op een 5de en laatste plaats geëindigd. Het voornamelijk uit 
eerstejaars team moest duidelijk wennen aan het grote veld. 
In de 2de fase zijn ze knap 2de geëindigd. Dit team heeft goede progressie geboekt in de 2de fase. 
 
Deze teams hebben het afgelopen seizoen erg leuk gepresteerd. De aantallen blijven maar groeien. 
Bij de Mini’s en Benjamins worden al met 2 teams gespeeld per leeftijdsklasse. 
Bij de Turven zien we dat de leeftijd van de nieuwelingen steeds jonger worden. 4-5 jaar. 
Hier is wel een belangrijke doelstelling gehaald, nl dat we meer ouders betrekken. 
Er is een hele groep ouders die zich nu op allerlei manieren verdienstelijk maken binnen de club. 
Hier is Harry van Helsland, aan het eind van het seizoen, gestopt als trainer van de Benjamins. 
 
Het opgestarte touch rugby groeit ook uit zijn jasje. Dit trekt allerlei mensen binnen en buiten de club 
aan. Er wordt al met 30 plus mensen deelgenomen en zorgt voor een hoop hilariteit en plezier op de 
laatste woensdag avond van de maand. Ook hier weer dank aan Phil Leck en Quinten van Dijk die 
deze avonden in goede banen trachten te leiden. 
 
Een punt van aandacht blijft het tekort aan scheidsrechters en trainers.  
 

Activiteitencommissie 

De activiteitencommissie heeft wisselend succes gehad met de activiteiten afgelopen seizoen maar 

kan over het algemeen van een succesvol seizoen spreken. Al met al hebben de activiteiten de club 

geld en binding met de club opgeleverd. De activiteiten seizoen 2023/24: 

• Klaverjas competitie en spelletjesavonden 

We hebben 3 avonden gehouden voor de klaverjascompetitie, gecombineerd met spelletjes. Op 2 

avonden is dit gecombineerd met spelletjes voor de TBM en 1 avond met een dartoernooi voor de 

oudere jeugd.  Dit is volgens goed bevallen en wordt in het seizoen 2024/25 in soort gelijke vorm 

voortgezet.  

Ook zijn er oefenavonden gehouden. Dit seizoen zullen deze na inventarisatie van de behoefte 

nogmaals georganiseerd worden 

• Sixnations wedstrijden 

Op alle weekenden zijn er in het clubhuis wedstrijden van de sixnations te zien geweest. De opkomst 

hiervan is wisselend geweest maar gezien de lage benodigde inzet, zeker succesvol. In het seizoen 

2024/25 wordt een poging gedaan om de wedstrijden (bijv. de herfstwedstrijden en sixnations) welke 

uitgezonden worden iets meer aandacht ter geven in de PR en waar mogelijk te combineren met een 

activiteit zoals eten, quiz of iets ludieks. 

• Touchrugby 

Touchrugby heeft inmiddels een kern van vaste spelers en een aardige flexibele schil. Dit is onderdeel 

van de club geworden en inmiddels een terugkerend iets bij de club brede activiteiten zoals de 



opening, beach op de markt en afsluiting van het seizoen. Dit geeft ouders de kans om de sport van 

hun kinderen te kennen en oud-spelers de mogelijkheid om het spelletjes te blijven spelen en 

betrokken te blijven bij de club. Dit wordt voortgezet in 2024/25. Hiervoor wordt idealiter een 

kartrekker gevonden tbv organiseren competitie, bijhouden leden, PR etc.  

• Feesten 

We hadden graag een paar feesten georganiseerd, hiervoor bleek de animo en capaciteit van de 

organisatie te klein. Aankomend jaar wordt eerder en beter opgepakt. Doel is om 2024/25 2 a 3 

feestavonden te houden. 

• Super sundays 

Waar de dames en heren op dezelfde dag thuis spelen zijn er super sunday georganiseerd met jeugd 

mee het veld op, ballenjongens en meisjes en vaak een bijzondere maaltijd. Dit zijn druk bezochte 

dagen geweest.  

• Eten op donderdag: 

Elke donderdag wordt er na de seniorentraining gekookt door en voor de leden. Maaltijden kosten ca. 

4 euro. Het zoeken naar enthousiaste kok blijft een uitdaging maar met gemiddeld 13 eters met een 

uitschieter naar 24 eters is dit een gewaardeerde activiteit welke ook zeker voor binding zorgt. Inzet 

voor seizoen 2024/25 is hier meer gehoor aan te geven en wellicht nog wat incidentele eters en kok 

te vinden. 

• Grote clubactie: 

De grote club actie is vanuit de activiteitencommissie met behulp van Silke Jobse opgezet. In het 

seizoen 24/25 wordt dit niet langer vanuit de activiteitencommissie gedaan. 

• Club brede evenementen 

Opening, nieuwjaarstoernooi, beach op de markt en afsluiting. De grote clubdagen zijn dit jaar op de 

seizoensafsluiting na een succes geweest. Vanwege de planning van alle teams en de vroege 

zomervakantie is er geen moment gevonden om een clubbrede afsluiting te organiseren. Beach op de 

markt is voor veel teams de laatste thuis activiteit van het seizoen geweest. In het seizoen worden de 

datums van de grote clubdagen eerder vastgelegd en gecommuniceerd. 

Niet gedaan : Vanuit de activiteitencommissie waren er nog wensen om een bier- en wijnproeverij te 

organiseren, een schoonmaakdag en een etensactiviteit club breed. Helaas zijn deze activiteiten, door 

gebrek aan tijd bij de leden van de activiteitencommissie, enkel een idee gebleven. 

Seizoen 2024/25 wordt een voorzetting/uitbreiding van de huidige activiteiten als doel gesteld. Liever 

niet te veel en goed dan veel en matig. Een grote verbeterstap is de informatieverspreiding naar de 

leden. Via Peter de Lange is er een directe link met de PR-commissie, hiermee hopen we de 

informatie sneller en beter naar buiten te brengen. De activiteitencommissie blijft bestaan uit Peter 

de Lange (PR-heren), Miranda Duthler (jeugd), Addy van Liere (klaverjassen-algemeen) en Quinten 

van Dijk (heren en voorzitter). Helaas hebben Z. Sichterman en D. Willeboordse aangegeven geen tijd 

te hebben voor een vaste rol in de activiteitcommissie maar blijven wanneer de tijd het toelaat 

inzetbaar voor individuele activiteiten. Dit seizoen zal de activiteitencommissie, in verband met een 

volle agenda, ook geen trekkende rol spelen voor activiteiten welke door teams worden aangedragen, 

enkel meedenken en bijspringen waar nodig. Er wordt gezocht naar een enthousiasteling voor club 



brede activiteiten, bij voorkeur iemand met een directe band met het damesteam en iemand die het 

Touch rugby meer vorm wil geven. 

 

PR-commissie  

Livestream  

Afgelopen jaar is de livestream van de heren en 1 keer van de dames bij bijna alle thuiswedstrijden 

geweest. Dit kwam mede doordat 1 van de filmers een studie in deze richting deed. Deze is helaas 

gestopt met filmen omdat hij ook met de sport is gestopt. Als er blessures zijn van de Heren zijn er 

regelmatig mensen die kunnen filmen maar dit blijft een uitdaging waar wekelijks naar gevraagd 

moet worden. Dit zelfstandige regelingen zijn bij velen nog steeds onbekend (op een enkeling na die 

het eerder heeft gedaan). De stream wordt gedeeld over de kanalen en tijdens halftime worden de 

sponsoren getoond.  

Nieuwe doelen : het vinden van vaste filmers en meer dekking voor jeugd en dames 

Social media  

De volgende kanalen worden gebruikt:  
- Facebook 
- Instragram  
- Twitter  
- LinkedIn  
 
Facebook heeft de meeste berichten. Dit is met name voor de opstellingen en uitslagen van 

wedstrijden, bekendmakingen van de evenementen en overige. Instagram doet dit idem maar alleen 

met de foto’s. Er worden ook foto’s gedeeld van andere rugbyers die Oemoemenoe er in “taggen”. 

Twitter doet idem de bekendmaking maar de dekking van twitter is minimaal.  

LinkedIn heeft minder vaak posts maar dit is meer de zakelijke kant. Deze werd niet echt gebruikt 

maar is de laatste maanden weer actief. De dames hebben hun eigen kanaal op de socials waar ze 

o.a. de werving doen van nieuwe leden. Het doel is ook deze via de officiële kanalen te laten gaan. Er 

was voor hen niet 1 format.  

Nieuwe doelen / huidige uitdagingen: Evalueren van de diverse kanalen en of deze nog relevant 

genoeg zijn. Het eerder bekend maken van evenementen. Een halfjaar kalenders bekendmaken met 

alle activiteiten en een uniform format voor alle posts.  

Hoofddoel : Het eerder bekendmaken van wedstrijden en evenementen. Het ophangen van fysieke 

posters in en rondom het clubhuis.  

 

Sponsorcommissie 

Het afgelopen jaar hebben we als sponsorcommissie hard gewerkt om zowel nieuwe als bestaande 

sponsoren binnen boord te krijgen en te behouden. In een vijver waar al heel veel vissers zitten is dit 

niet altijd makkelijk. Veel lokale bedrijven zijn net als de rest van Nederland voorzichtig met hun 

uitgaven en veel sponsorbudget is reeds vergeven. We blijven zeker onze best doen om deze 

mogelijke sponsoren enthousiast te krijgen voor de sport en Oemoemenoe in het bijzonder.  



We hebben een aantal nieuwe sponsoren mogen verwelkomen die, oftewel,  duidelijk zichtbaar hun 

bijdrage hebben geleverd in de vorm van bijvoorbeeld een tent, een bord langs de zijlijn of 

overhemden of door een minder zichtbare maar net zo belangrijke bijdrage in de vorm van geld of 

diensten. Dit wordt door de gehele club zeer gewaardeerd.  

Om het zogenaamde warme netwerk uit te breiden heeft de sponsorcommissie een korte presentatie 

gegeven bij de ouder info avonden van de TBM en Cubs en Junioren. Hier is een oproep gedaan aan 

allen om in hun eigen netwerk eens te kijken of er mogelijke sponsoren of partners van de club bij 

zitten. Hier zijn al een paar eerste voorzichtige contacten uit voort gekomen. Tevens de oproep 

gedaan aan iedereen die kan en wil om aan te sluiten bij diverse commissies of als vrijwilliger tijdens 

toernooi dagen. Ook de sponsorcommissie zou zeer zeker nog aanvulling kunnen gebruiken.  

Het komende jaar wil de sponsorcommissie het warme netwerk uitbreiden en met behulp van de 

diverse kanalen (socials), samenwerking met de diverse andere commissies  en alle andere 

mogelijkheden die we hebben.  

Een bewogen jaar met veel uitdagingen die we onderling en met steun van anderen toch als 

succesvol mogen afsluiten. De blik ik nu op het seizoen 2024-2025 gericht waarin we wederom onze 

best zullen doen om Oemoemenoe sterk te  laten blijven en liefst nog sterker te maken.  

Barcommissie 

Dit jaar heeft de barcommissie van Rugbyclub Oemoemenoe zich extra ingezet voor 

gezondere snacks en veel gratis fruit voor de jeugd, mogelijk gemaakt door onze sponsor, Dekker 

Fruit. Het tekort aan vrijwilligers blijft echter een uitdaging. Om de ruimte in het clubhuis beter te 

benutten, organiseren we binnenkort een schoonmaakdag. De maaltijden op donderdagavond na de 

trainingen blijven een groot succes en dragen bij aan de clubgezelligheid. We kijken uit naar een 

nieuw seizoen vol rugby, evenementen en verbeteringen! 


